

Medienfreiheit und Regulierung in der EU



Digital Media Regulation within the European Union

A Framework for a New Media Order

Von Prof. Dr. Judit Bayer

2024, 382 S., brosch., 94,- €

ISBN 978-3-7560-1617-4

In Englisch

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1617-4

Dieses Buch analysiert die neue Struktur des demokratischen öffentlichen Diskurses und interpretiert die Bedeutung der Medienfreiheit neu. Es erörtert die Entwicklung der europäischen Regulierung der elektronischen Medien in einer historischen und regulatorischen Dimension und stellt dar, wie sich die neue digitale Regulierung organisch aus ihrer Grundlage entwickelt hat. Die neue digitale Regulierung wird vor allem unter dem Aspekt vorgestellt, wie sie zur Etablierung einer neuen Medienordnung beiträgt.

Diese interdisziplinäre Diskussion verbindet Rechts-, Medien- und Politikwissenschaften und ist für alle interessant, der sich für die Entwicklung der neuen Medien, der Demokratie oder der Technologieregulierung interessieren.

Die Forschungsschwerpunkte der Autorin liegen im Bereich Medienfreiheit und Medienregulierung mit einem besonderen Interesse an neuen Technologien.

Bestell-Hotline +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail bestellung@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | oder im Buchhandel

Sie haben das Recht, die Ware innerhalb von 14 Tagen nach Lieferung ohne Begründung an Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburg Str. 67A, 86720 Nördlingen zurückzusenden. Bitte nutzen Sie bei Rücksendungen im Inland den kostenlosen Abholservice. Ein Anruf unter Tel. +49 7221 2104-260 genügt. Unsere Datenschutzbestimmungen finden Sie unter nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.

European Policies for Media Freedom and Pluralism



Digital Media Regulation within the European Union

A Framework for a New Media Order

By Prof. Dr. Judit Bayer

2024, 382 pp., pb., € 94.00

ISBN 978-3-7560-1617-4

www.nomos-shop.de/isbn/978-3-7560-1617-4

This book analyses the new structure of democratic public discourse and reinterprets the meaning of media freedom. It discusses the development of European electronic media regulation in a historical and regulatory perspective and presents how the new digital regulation has organically developed on its grounds. The new digital regulation is introduced primarily from the perspective of how it contributes to establishing a new media order.

This interdisciplinary discussion intersects law, media science and political studies and addresses readers interested in the development of new media, democracy, or technology regulation.

The author's research focuses on media freedom and media regulation, with a particular interest in new technologies.

Hotline for your order +49 7221 2104-260 | Online www.nomos-shop.de
E-Mail orders@nomos.de | Fax +49 7221 2104-265 | or in your local bookstore

You can withdraw from your book order without giving reasons within fourteen days. Simply send your written withdrawal within the given period to: Nördlinger Verlagsauslieferung GmbH & Co. KG, Augsburgstr. 67A, 86720 Nördlingen, Germany or to your bookstore. A withdrawal binds you to return the items. All costs and risks of return are payable by the addressee. You can find our privacy policy online at nomos@shop.de/go/datenschutzerklaerung.